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Datum:    22. 1. 2018 

 

 

Mestna občina Ljubljana      k 2. tč., 31. seje ms mol 

Mestni svet                                                                                        

 

Zadeva: Vprašanja in pobude 

 

V skladu s 97. in 98. členom Poslovnika MS MOL v imenu Svetniškega kluba SMC zastavljam 

županu in mestni upravi MOL naslednje ustno vprašanje, na katerega v SK SMC pričakujemo ustni 

odgovor na seji MS MOL. 

 

Vprašanje se nanaša na načrtovano uplinjanje odpadkov v MOL. 

 

Iz medijev smo zasledili informacijo, da MOL (VO-KA, Snage in Energetike Ljubljana) razmišlja o 

novi tehnologiji uplinjanja odpadkov. Glede na dejstvo, da gre za novejšo tehnologijo, ki je večini 

meščanov nepoznana, prosimo g. župana oziroma ustrezne strokovne službe MU MOL za odgovore 

na vprašanja: 

 

- Kdaj načrtujete širšo predstavitev projekta uplinjanja odpadkov MOL in morebitno javno 

razpravo? 

- Ali je podjetje IBE strokovno usposobljeno za oceno predinvesticijske zasnova objekta in 

vrednosti? 

- Kje je predvidena lokacija uplinjalnice odpadkov MOL? Iz medijev je zaslediti naslednje lokacije 

Moste, Letališka, RCERO Barje? 

- Kolikšna bo predvidena investicija objekta in iz katerih virov bo financirana? 

- Bo cena sežiga/uplinjanja odpadkov cenejša od 54 EUR /tono odpadkov – glede na trenutno ceno 

odvoza na Dunaj?  

- Kakšni so okoljski vidiki takšnega objekta za prebivalce v neposredni okolici? 

 

 

Lepo pozdravljeni 

 

 Matej Javornik 

Mestni svetnik SK SMC  

 

         

        


